

專文封頁

科目名稱 與代碼		指導 老師	
專文題目			
課程	<input type="checkbox"/> 教牧事工證書 <input type="checkbox"/> 初級至高級神學文憑 <input type="checkbox"/> ACT 神學文憑 <input type="checkbox"/> 神學副學士 <input type="checkbox"/> 教牧學學士 <input type="checkbox"/> 教牧學/神學學士 <input type="checkbox"/> 榮譽學士 <input type="checkbox"/> 道學學士後證書 <input type="checkbox"/> 道學學士後文憑 <input type="checkbox"/> 道學碩士 <input type="checkbox"/> 文學碩士 (教牧/宣教事工)		
學生編號	ACT :	MST :	
專文字數	指定字數 :	實際字數 :	
呈交日期	指定期限 :	實際呈交日期 :	

注意：

1. 專文**必須**依照墨爾本華人神學院的「專文寫作指引」要求和格式，任何不合格專文將被退回。
2. 若無法在作業期限時呈交專文，務必填寫「作業延期申請表」於**作業期限之前**向教務長申請延期。
3. 除非已獲教務長批准，任何延交的專文必被扣分。
4. **聲明**：此專文(已保留副本)乃由本人撰寫，並已適當地引用註腳，列明文中資料及思想的來源。

NOTE：

1. Essays **must** conform to the essay requirements in the MST “Guide to Essay Writing”. Essays whose presentations or style are inadequate will not be accepted.
2. Should you anticipate difficulty in meeting the due date an “Application for Deferred Assessment” form must be submitted to the Academic Affairs Coordinator **before** the due date.
3. Essays will not be accepted after the due date without penalty unless a prior arrangement has been made with the Academic Affairs Coordinator.
4. **DECLARATION:** The following essay, of which I have kept a copy, is entirely the work of the undersigned and that all sources of ideas and expressions are duly acknowledged in footnotes or endnotes.

學生簽署 (Sign): _____